
 
 

Aan: het college van B & W van Huizen    

Datum: 19 november 2021 

Betreft: Commissievragen over HOV-traject 

________________________________________________________________________ 

Geacht college,  

De VVD-fractie volgt de ontwikkelingen rond de inplanning van het HOV traject op de 
grens tussen Huizen en Blaricum. Tijdens de informatiebijeenkomst voor de inwoners 
van Blaricum werd duidelijk dat hierover nog geen overleg met Huizen is geweest en 
veel zorgen zijn van Huizer inwoners. 

Daarom de onderstaande vragen. 

1. Is er inmiddels een bestuurlijk overleg geweest met Blaricum? 
Zo ja, wat is de uitkomst van dit overleg gelet op de gevolgen van de Blaricumse 
plannen voor het HOV-traject voor de inwoners van Huizen? 
Zo nee, wanneer verwacht u hierover overleg te hebben met Blaricum en bent u zo 
nodig bereid het overleg op korte termijn zelf te initiëren? 

2. Op welke wijze denkt het college van Huizen om te gaan met de 1750 extra 
voertuigen (door de geplande maatregelen van Blaricum) op de Aristoteleslaan in 
Huizen? 

3. Welke aanpassingen zijn er nodig om deze extra vervoersbewegingen veilig te laten 
verlopen? 

De mondelinge beantwoording van de vragen zie ik graag tegemoet in de vergadering 
van de commissie Fysiek Domein van woensdag 1 december a.s.. 

Met vriendelijke groet, 
 
Jeroen Ribberink (VVD) 


